
 Protokoll SOMMARSTAD 

Fört vid årsmöte för Stolpalösa koloniförening 2025-04-27 
  1(3) 

Närvarande: 

Tomterna 4, 6, 25, 28, 33, 35, 36A, 48, 49, 51, 52, 53, 54, 55, 66, 67, 68 (fullmakt) 73, 

74, 75, 81, 89, 92, 100, 101, 102, 107, och 109 

1. Mötets öppnande: 

Bertil Olsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Fastställande av röstlängd: 

Röstlängd godkändes. 28 st röstberättigande. 

3. Fastställande av dagordning: 

Dagordningen fastställdes. 

4. Val av ordförande att leda förhandlingarna: 

Bertil Olsson Tomt 35 valdes. 

5. Val av mötessekreterare: 

Susanne Kromm Tomt 75 valdes. 

6. Val av två justerare tillika rösträknare: 

Pia Aprea Tomt 66 och Pia Granroth Tom 81 valdes. 

7. Fråga om kallelse behörigen skett: 

Mötet ansågs behörigen utlyst. 

8. Styrelsens verksamhetsberättelse: 

Bertil Olsson föredrog årsberättelsen vilken godkändes. 



9. Fastställande av balans- och resultaträkning: 2(3) 
Föredrogs av Kjell Nilsson, vilka godkändes. 

10. Revisionsberättelse: 
Inger Lindholm läste upp revisionsberättelsen för Stolpalösa koloniförening 
vilken godkändes. 

11.Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen: 
Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 

12. Behandling av inlämnade motioner: 
6 motioner var inlämnade av Mats Höjman Tomt 50 se bilaga 
Mötet beslutade enligt följande: 
Motion 1 Avslag 
Motion 2 Del 1: Avslag. Del 2: Bifall 
Motion 3-6: Avslag 

13A Ersättning till utsedda styrelseledamöter: 
Mötet fastställde oförändrat belopp av 1/2  prisbasbelopp att fördelas mellan 
ledamöterna. 

B Ersättning till utsedda revisorer: 
Mötet fastställde oförändrad ersättning. 

14. Fastställande av medlemsavgift och inträdesavgift: 
Oförändrat. Medlemsavgift: 600:- /år Inträdesavgift: 1000:-

 

15.Beslut i anledning av föreningens över- eller underskott enligt 
balansräkningen 

Beslut att överskottet balanseras till kommande år 2025. 

16.Mötet beslutade att införskaffa en hjärtstartare att placeras på vintertoaletten 

17.Val av styrelseledamöter enligt § 6.3: 
Vice ordförande 2 år: Michele Antic Tomt 100 valdes. 
Kassör 2 år: Kjell Nilsson Tomt 53 valdes. 
Ledamot 1 år: Ted Andersson Tomt 6 valdes. 



Mötesordförande Vid protokollet 

Bertil Olsson Susanne Kromm 

Pia Granroth 

18. Val av revisorer: 3(3) 

Inger Lindholm Tomt 73 och Siv Börjesson Tomt 49 valdes. 

19.Val av Fest- och Fritidskommitt: 

Vakant 

20.Val av valberedning 2 ledamöter: 

Pia Aprea Tomt 66 och Pia Granroth Tomt 81 valdes. 

21.Övriga ärenden: 

Diego Rebeggiani påminde om att föreningen har en odlingsgrupp för utbyte av 

iäer, växter, träffar etc. 

Kassören presenterade något av det som redan nu är känt beträffande föreningens 

nya kontrakt med kommunen, som ska börja gälla 2027-01-01. 

Maggie Carlsson lyfte frågan om skillnad mellan tomträtt och arrende. 

Styrelsen undersöker och återkommer. 

På städdagen den 18/5 kommer ett extraordinarie årsmöte att hållas för beslut om 

ändring av stadgarna enligt motion nr 2 del 2. 

22.Avslutning: 

Bertil Olsson tackade för visat intresse och avslutade mötet. 



Motion nr 1 Mats Höjman stuga 50 

Stadgar ändras så att 1 st suppleant väljs till styrelsen på 1 år. 

Skäl: En bra introduktion för blivande ordinarie styrelseledamot samt en bra reserv om någon är 
frånvarande. 

Styrelsens kommentar: 

Det var så tidigare, men det ändrades då det under alla år har varit mycket svårt att hitta folk villiga 

att ta på sig en roll i styrelsen. Beträffande frånvaro har det under nuvarande styrelse inte varit ett 
problem, då mötesdag har bytts eller den personen har kunnat delta per telefon eller zoom. I de fall 
inget av detta skulle vara möjligt, skulle styrelsen likväl vara beslutsfähig. 

Styrelsen yrkar avslag på motionen. 



Motion nr 2 Mats Höjman stuga 50 

Stadgar ändras sa att man väljer ordförande inkl ledamöter ena året och kassör inkl ledamöter nästa 

år. Alla 5 personer på 2 år. Man slopar alltså att årsmötet väljer v. ordförande och sekr. 

Styrelsen konstituerar sig efter årsmötet om vem som skall vara v. ordf och sekr. 

Skäl: Normalt för alla föreningar. Enklare att ersätta någon. 

Styrelsens kommentar: 

Det var så tidigare, men det ändrades då medlemmarna önskade veta vilken position samtliga valda 

ledamöter skulle inneha i styrelsen. 

Styrelsen yrkar avslag på den delen av motionen. 

Däremot ser styrelsen positivt på att Ledamot väljs på 2 år. 



Motion nr 3 Mats Höjman stuga 50 

Alla möteshandlingar skickas ut eller läggs ut på hemsidan eller delas ut på annat sätt i god tid före 

årsmötet. Alla handlingar såsom dagordning, verksamhetsberättelse, revisionsberättelse, 

valberednings förslag. Styrelsens förslag på valberedning, verksamhetsplan el dyl 

Styrelsens kommentar: 

Till personer som ej har en mailadress sändes Kallelse, Dagordning, Ekonomiska rapporter och 

Verksamhetsberättelse per post. Övriga får Kallelse och Dagordning per mall och övriga rapporter 

läggs ut på hemsidan. 

Revisionsberättelsen läses upp på mötet och Valberedningens förslag presenteras på mötet. Mötet 

väljer Valberedning utan styrelsens inblandning. 

Motionens första del enl. ovan är idag redan gällande. 

Styrelsen yrkar avslag på motionens del angående Revisionsberättelse och Valberedning. 



Motion nr 4 Mats Höjman stuga 50 

Föreslår att tomten som gränsar till nr 73 nr 68 säljes av föreningen omgående. 

Jag inbillar mig att marknadsvärdet är 75 000-100 000 kr. Jag kan som utomstående åtaga mig att 

sälja tomten. 

Styrelsens kommentar: 

Tomt 64 dvs allmänningen område C kan ej säljas av föreningen då det är Malmö kommuns mark och 

i nuläget ser man det från det hållet inte som aktuellt med en försäljning. Kommunen har därför 

rensat området, lagt ny jord och styrelsemedlemmar har planat ut marken, och klippt angränsande 

häck. Gräs ska sås. 

Ärendet har redan klargjorts för motionären. 



Motion nr 5 Mats Höjman stuga 50 

Föreslår att köpet på tomten nr 55 upphävs ifall inte ett hus finns färdigställt till den 1 mars 2025. Så 

var förutsättningarna när budgivningen inleddes. 

Styrelsens kommentar: 

Försäljningen har gått korrekt till. Annons fanns på blocket i drygt en månad. Det inkom 4 seriösa 

intressenter varav styrelsen accepterade det högsta budet. Stuga kommer att uppbyggas så snart de 

inlämnade ritningarna till Stadsbyggnadskontoret har godkänts. 

Ärendet har redan klargjorts för motionären. 



Motion nr 6 Mats Höjman stuga 50 

Föreslår att i likhet med alla andra koloniföreningar, att man ändrar stadgarna så ett höstmöte 

avhålles i september varje år. Många med mig efterlyser en bredare dialog med styrelsen. Att ha ett 

årsmöte är för sällan för dialog med styrelsen. 

Styrelsens kommentar: 

Tidigare år, då uppslutningen var stor, har ett extra möte hållits i samband med vårens och/eller 

höstens städdagar. Intresset har de senaste minst 10 åren varit mycket litet. Därför har inget möte 

avhållits. Dessutom står styrelsens medlemmar alltid löpande till förfogande för dialog och diskussion 

med kolonisterna om man har ett problem av en eller annan art. 

Styrelsen yrkar i nuläget avslag på motionen. 
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